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Megtörtént az, amire oly sokáig vártunk. Az ellenzéki pártok egyike, az Erdélyi Magyar Néppárt
hosszas egyeztetések után kedden bejelentette székelyudvarhelyi polgármesterjelöltjét. Noha a
fültanúk szerint Lukács László független jelölt a napokban még teleszájjal kiabálta egy
telefonos beszélgetésben, hogy sínen van az ellenzéki pártok általi támogatottsága, úgy tűnik,
kisiklottak a tárgyalások.

  

Jakab Attila nem akarta tovább betölteni a megyei mellett a párt helyi elnöki tisztségét is, ezért 
Hajdó Csabára
, az Alt Technologies vezetőjére bízták a feladatot.

  

Hajdó Csaba elmondta, ő maga jelentkezett a Néppártnál azért, hogy végre valami
megváltozzon Udvarhelyen. Az udvarhelyi közbeszéd továbbra sem arról szól, amiről kellene –
véli −, ezért részt szeretett volna venni a helyi tanács munkájában, hozzá közel pedig már csak
a közös, zöldpárti múlt miatt is a Néppárt állt.
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  Déja vu-érzése van: az RMDSZ továbbra is osztódással szaporodik, a közbeszédet továbbrasem az tematizálja, hogy mi hiányzik, vagy mi hogyan működik, hanem az, hogy ki kit szeretvagy nem szeret a városban– fejtette ki álláspontját az új elnök.  Szerinte az RMDSZ új és régi csapata között semmi különbség nincs. Nyilvánosan egymástszapulják, de az önkormányzatban együtt szavaznak, ezért nem hiszi, hogy komolyangondolják a változást. Márpedig úgy gondolja, változásra szükség van, ezért is jelentkezett,hogy újra közéleti tevékenységet vállaljon. Az udvarhelyi tanácsosi tisztséget nem tartja politikaifunkciónak – pontosított.  Aki polgi akar lenni
  

A frissen megválasztott elnök bemutatta a párt polgármesterjelöltjét is Zakariás Zoltán
személyében, aki közölte, hogy négy éve azért vállalta ezt a tisztséget, mert remélte, hogy
valami változni fog.

  

Ez nem történt meg, az udvarhelyi önkormányzat nem egy erős önkormányzat. Márpedig
ahhoz, hogy egy település fejlődjön, erős önkormányzata kell, hogy legyen, ez utóbbi feltétele,
hogy az emberek bízzanak benne.
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  A jelenlegi, RMDSZ többségű önkormányzat azonban nincs jóban az emberekkel, avállalkozókkal, civil szervezetekkel, a román törvényt közvetíti a város fele, ahelyett, hogy aváros érdekeit közvetítené az országos vezetés irányába.  Azt szeretné, hogy csapatával energiát és kreativitást vigyen az udvarhelyi mentalitásba, hogy aváros újra a székelyföldi régió vezető városa legyen mind gazdasági, mind szellemi és kulturálisértelemben.  A Néppárt listája nyitott, saját, valamint a baráti MPP tagjai, szimpatizánsai mellett olyanok isjelentkezhetnek, akik nem párttagok, de szeretnének valamit tenni a közösségért – hangzott ela sajtótájékoztatón.  Mi lesz itt még, Úristen!
  

A párt programjában szerepel a gazdasági élet fellendítése, a munkahelyteremtés az IT
szektor, mint kiugrási lehetőség megerősítése által, egy modern városközpont kialakítása a
jelenlegi vasútállomás helyén , miután azt
a sportcsarnok környékére helyezik át, és a várost átszelő vasútvonalat felszámolják, hogy a
helyén kialakított aszfaltúttal tehermentesítsék a város forgalmát. A magtár és a mostani
vasútállomás közötti területen képzelik el az uszodát, a jégcsarnokot és esetleg egy
bevásárlóközpontot.
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  A hagyományos városközpont nem a nagy beruházások és a thermopános nyílászárók területekellene, hogy legyen – mondta Hajdó. A néppártiak szerint sok informatikus és más szakemberhazaköltözne akár alacsonyabb bérért is a nagyvárosok környékéről, amennyiben sikerülne azolcsóbb munkaerő ígéretével befektetőket vonzani a városba.  Most ugyanis, aki egy versenyképes egyetemet elvégzett, máshol keres állást, és nekünk csakaz marad, hogy az elszármazottainkra büszkék lehetünk.  

  A 30-40 tagot számláló párt szlogenje a júniusi választásokon még nem végleges, a munkacímugyan nem túl ütős, de legalább unalmas udvarias: Köszönjük RMDSZ, elég volt BuntaLevente!
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